

K-INSAM

대한민국금산인삼

KOREA

2023
금산인삼 신상품

Geumsan Insam New Products



K-INSAM

KOREA GEUMSAN INSAM

본 신상품은 2023년 금산군과 금산인삼약초산업진흥원의 지원으로 제작되었습니다



금산군
GEUMSAN



(재)금산인삼약초산업진흥원
Geumsan Ginseng & Herb Development Agency

끊임없는 연구와 노력으로
K-INSAM의
새로운 장을 열어갑니다.

With constant research and effort
K-INSAM's We are opening a new chapter.
通过不断的研究和努力,
开启K-INSAM的新篇章。

2023 금산인삼 신상품

- 04 **심마니 인삼막걸리**
Simmani Ricewine 采参人 人参马格利酒
- 05 **아침마당 인보삼 D**
InboamD Achimmadang 清晨庭院 INBOSAM D
- 06 **단쌈팝콘**
DANSSAP DANSSAP 爆米花
- 07 **1981 논알콜 맥주 2종**
Geumsan 1981 Non-alcoholic Beer 锦山1981 非酒精啤酒 2种
- 08 **삼마이스터 홍삼 크림 치즈롤, 삼마이스터 한방 삼계탕 육수**
Sammeister Red Ginseng Cream Cheese Roll 参Meister红参奶油芝士卷
Sammeister Oriental Medicine Samgyetang Broth 参Meister韩方参鸡汤肉汤
- 09 **한끼여유**
One meal to spare 一顿从容
- 10 **감성홍삼차**
Korean Red Ginseng 感性红参茶
- 11 **온가족 면역지킴이 "홍떡 삼떡"**
Red Ginseng Root Extract 全家人免疫守护者"红糕参糕"
홍삼발효 콤부차 / 청정삼 홍삼분말
- 12 **홍삼발효 콤부차 / 청정삼 홍삼분말**
Korean Red Ginseng & Kombucha 红参发酵康普茶
Korean Red Ginseng Powder 纯净参 红身份
- 13 **홍미락**
Hongmitag 红美乐
- 14 **금산인삼주**
Geumsan Ginseng Liquor 锦山人参酒
- 15 **고미야미**
Red Ginseng Gummy Jelly
- 16 **홍삼정캡슐**
Red Ginseng Extract Capsule 红参液胶囊
- 17 **리얼진 홍삼칩**
REAL GIN Red Ginseng chip Real JIN 红参片
- 18 **우리함께비타**
With us VITA 我们一起VITA
- 19 **면역여심**
Red Ginseng and Glutathione 免疫女心
- 20 **흑관원**
Heuk gwan won 黑官员
- 21 **홍삼k나또 3종**
Red Ginseng K-NATTO 红参K纳豆 3种
- 22 **최가 라떼 홍삼 / 최가 홍삼 라떼**
Choi's Latte Red Ginseng 崔家 拿铁 红参
Choi's Red Ginseng Latte 崔家 拿铁 红参



삼보식품

Sambo Food 三寶食品

삼보식품은 1945년부터 3대째 가업을 잇고 있는 금산 인삼 가공식품 브랜드입니다.

삼보는 '3가지 보배를 뜻하는 가족, 건강, 행복을 지키자'는 경영이념 아래 고객들의 삼보를 위해 바르고 우수한 인삼만을 고집합니다.

삼보식품의 심마니 막걸리는 충남 금산군의 특산물인 인삼을 직접 갈아 넣어 끝 향에 진한 인삼향이 느껴지는 프리미엄 인삼 생막걸리입니다.

Sambo Foods is a Geumsan ginseng processed food brand that has been in the family business for three generations since 1945.

Under the business philosophy of "Protecting the three treasures of family, health, and happiness," Sambo insists on using only the best ginseng for its customers.

삼보식품은 1945년부터 3대째 가업을 잇고 있는 금산 인삼 가공식품 브랜드입니다.

삼보식품은 1945년부터 3대째 가업을 잇고 있는 금산 인삼 가공식품 브랜드입니다. 삼보식품의 심마니 막걸리는 충남 금산군의 특산물인 인삼을 직접 갈아 넣어 끝 향에 진한 인삼향이 느껴지는 프리미엄 인삼 생막걸리입니다. Sambo Foods is a Geumsan ginseng processed food brand that has been in the family business for three generations since 1945. Under the business philosophy of "Protecting the three treasures of family, health, and happiness," Sambo insists on using only the best ginseng for its customers.

심마니 인삼막걸리

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 인공 감미료를 배제하고 소프트한 도수(6.5도)의 제품
- 캔과 보틀 음용 상품으로 구성품 확대
- 인삼막걸리의 걸쭉한 맛을 부드럽고 상쾌한 맛으로 구성
- 혼술 및 홈술로서의 트렌디하게 구성된 제품
- A product with a soft alcohol content (6.5 degrees) that excludes artificial sweeteners.
- Expanded product range to cans and bottles for drinking products
- Combining the thick taste of ginseng makgeolli with a soft and refreshing taste
- A trendy product for solo and home drinking
- 排除人工甜味剂, 柔和度数(6.5度)的产品
- 将构成品扩大到易拉罐和瓶装饮用商品
- 把人参马格利酒的稠的味道构成柔和清爽的味道
- 作为独酒及家庭酒的时尚构成的产品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 병 : 500ml(6.5도)
- 캔 : 330ml(6.5도)
- Bottle : 500ml (6.5 degrees)
- Can : 330ml (6.5 degrees)
- 瓶子 : 500ml (6.56.5度)
- 罐装 : 330ml (6.5度)



대표번호 : 041-754-5203

충남 금산군 금산읍 토끼들길 65
65, Tokkideul-gil, Geumsan-eup, Geumsan-gun,
Chungcheongnam-do, Republic of Korea



아침마당홍삼

Achimmadang Red Ginseng 清晨庭院红参

아침마당 브랜드로 미국, 사우디아라비아, 두바이, 중국, 베트남, 캄보디아 등 15개국 수출 전문 기업이며, 미국, 중국, 캄보디아, 베트남, 호주에 상표등록도 되어 있습니다. 제품으로 완성되는 과정 모두에게 정성 가득한 시간이 담겨있습니다.

The Achimmadang brand specializes in exporting to 15 countries, including the United States, Saudi Arabia, Dubai, China, Vietnam, and Cambodia, and is also registered as a trademark in the United States, China, Cambodia, Vietnam, and Australia.

The process of completing a product takes a lot of time and effort.

清晨庭院品牌, 是美国、沙特阿拉伯、迪拜、中国、越南、柬埔寨等15个国家的出口专业企业, 还在美国、中国、柬埔寨、越南和澳大利亚注册商标。在完成产品的过程中, 都包含着充满诚意的时光。

아침마당 인보삼 D InboamD Achimmadang

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 기존 홍삼음료 파우치와 유리병을 캔 타입으로 제형과 디자인 개선
- 홍삼농축액과 타우린이 함유된 스포츠음료로 개선
- 베트남 캄보디아 등 동남아 5개국 수출상품으로 수출완료 및 추가계약
- Improved formulation and design from existing red ginseng beverage pouch and bottle type to can type
- Improved sports drink containing red ginseng concentrate and taurine
- Completed export and signed additional contracts as export product to 5 countries in Southeast Asia, including Vietnam and Cambodia
- 现有红参饮料袋和瓶型采用易拉罐型, 改善剂型和设计
- 改善为含有红参浓缩液和牛磺酸的饮料
- 越南、柬埔寨等东南亚5国出口商品完成出口及追加合同

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 180ml x 6캔
- 180ml x 10캔
- 180ml x 30캔
- 180ml x 6cans
- 180ml x 10cans
- 180ml x 30cans
- 180ml x 6听
- 180ml x 10听
- 180ml x 30听



대표번호 : 041-753-0222

충남 금산군 금산읍 엄나무길 8-4
8-4, Eomnamu-gil, Geumsan-eup, Geumsan-gun,
Chungcheongnam-do, Republic of Korea



홍삼백작소

Hongsam baekjakso 红参白作厂

홍삼백작소는 1982년 세워진 인삼가공유통 전문 기업입니다. 부친 최치영이 아들이 태어난 해, 거리 좌판(노점)으로 시작해 금산에서 재배되는 수삼, 백삼, 홍삼을 가공해 만든 다양한 인삼 제품을 판매·유통하는 기업이 되었습니다. 현재는 아들 최민석이 대를 이어 기업을 경영하여 시대 흐름에 맞는 인삼 제품 개발과 판매·유통에 힘을 쏟고 있습니다.

Hongsam baekjakso is a ginseng processing and distribution company established in 1982. The father, Choi Chi-young, started out as a street stall in the year his son was born, and has since grown into a company that sells and distributes a variety of ginseng products made by processing fresh, white, and red ginseng grown in Geumsan. Currently, his son Choi Min-seok has taken over the management of the company and is focusing on developing, selling, and distributing ginseng products that fit the trends of the times.

红参白作厂成立于1982年，是一家人参加工流通专业企业。父亲崔致英(音)在儿子出生那年,从街头摊位(地摊)开始,成为销售、流通锦山栽培的水参、白参、红参加工制成的多种人参产品的企业。现在儿子崔民锡(音)继承经营企业,致力于开发符合时代潮流的人参产品和销售、流通。

단삼팝콘(인생팝콘, 스위트마더팝콘)

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

대한민국특산물 인삼과 Non-GMO 국산 옥수수로 만든 프리미엄 인삼팝콘. 금산 인삼으로 만든 발효액을 사용하여 진세노사이드 성분이 함유된 건강 로컬스낵입니다.

인생팝콘 옥수수 고유의 고소함과 인삼의 알싸한 맛과 향이 매력적인 제품
스윗마더팝콘 100% 수제 우유잼을 베이스와의 융합으로 더 부드럽고 달콤하게 즐길 수 있는 인삼 입문용 데일리 제품

Premium ginseng popcorn made with Korean specialty ginseng and non-GMO domestic corn. This is a healthy local snack containing ginsenoside ingredients using fermented liquid made from Geumsan ginseng.

life popcorn : An attractive product with the unique nuttiness of corn and the spicy taste and aroma of ginseng.

Sweet Mother Popcorn : An introductory daily ginseng product that fuses with a 100% homemade milk jam base for a smoother, sweeter flavor.

用韩国特产人参和非转基因国产玉米制作的高级人参爆米花。使用了锦山人参制成的发酵液，含有人参皂苷成分的保健型本地小吃。

人生爆米花 : 玉米固有的香喷喷和人参的辣味和香气充满魅力的产品

Sweet Mother爆米花 : 100%手工牛奶酱与底妆融合，可以享受更柔和、更甜蜜的乐趣的人参入门用日常产品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 용량 60g(스탠드 지퍼백형)
- Capacity 60g(stand zipper bag type)
- 容量60g(立式拉链袋型)



대표번호 : 010-4233-3443

충남 금산군 금산읍 뒷담말길 53-10
53-10, Dwitdammal-gil, Geumsan-eup, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



장석열흑삼구증구포

Jangseokyeol black trichome fever pod
Jangseokyeol 张锡悦黑参九蒸九曝

장석열 장인은 세계최초로 인삼에 아홉번 찌고 말리는 구증구포 방식을 도입하여 흑삼을 만들었습니다. 아들이 대를 이어 전통방식의 고품격 흑삼을 해섭 인증 받은 시설에서 다양한 제품으로 만들고 있습니다.

Jang Seok-yeol is the world's first craftsman to create black ginseng by introducing the Guksyugupo method of steaming and drying ginseng nine times.

His son continues the tradition of making high-quality black ginseng in a variety of products in a Hassab-certified facility.

张锡悦工匠在世界上首次引进了人参蒸9次、晾9次的九蒸九曝方式制作了黑参。

儿子代代相传，把传统方式的高品质黑参在获得 HACCP认证的设施中制作成多种产品。

금산 1981 논알콜 맥주 2종

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 알콜 섭취가 어려운 소비자를 위해 만든 논알콜 맥주음료
- 흑삼을 활용하여 흑맥주의 맛과 풍미, 건강 구현
- 세계맥주대회 우승 브루어리와 협력 정통 크라프트 방식의 맥주타입
- Non-alcoholic beer beverage made for consumers who have difficulty consuming alcohol
- Realizing the taste, flavor, and health of dark beer using black ginseng
- Authentic craft style beer type in cooperation with the World Beer Competition winning brewery
- 为酒精摄取困难的消费者制作的非酒精啤酒饮料
- 利用黑参实现黑啤酒的味道、风味和健康
- 与世界啤酒大赛冠军 酿酒厂合作的传统craft方式的啤酒类型

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 355cc x 6캔(페일에일 or 스타우트 자유선택)
- 355cc x 6cans(free choice of pale ale or stout)
- 355cc x 6听(Pale Ale 或者 Sout 中自由选择)



대표번호 : 041-752-1261

충남 금산군 부리면 어재길 70
70, Eojae-gil, Buri-myeon, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



한국GAP인삼 영농조합법인

KOREA GAP GINSENG FARMING ASSOCIATION CORPORATION 韩国GAP人蔘农组合法人

한국지에이피인삼영농조합법인은 GAP인증 인삼 및 인삼제품을 생산하는 기업으로 인삼 산업 전반에 걸친 다양한 업무를 수행 하고 있습니다.

인삼을 재배하는 조합원 농가에게 인삼 재배와 관련된 전문적인 교육을 제공하며 이를 통해 생산된 고품질의 GAP인증 인삼을 원료로 제품을 생산, 유통, 판매하고 있습니다.

KOREA GAP GINSENG FARMING ASSOCIATION CORPORATION is a company that produces GAP-certified ginseng and ginseng products and carries out various tasks across the ginseng industry.

We provide professional training related to ginseng cultivation to member farmers who grow ginseng, and produce, distribute, and sell products using high-quality GAP-certified ginseng as raw materials.

韩国GAP人蔘农组合法人是生产GAP认证的人蔘和人蔘产品的企业,在整个人蔘产业中开展着各种业务。为种植人蔘的社员农户提供人蔘种植相关的专业培训,以由此生产的高质量GAP认证人蔘为原料,生产、流通、销售产品。

삼마이스터 홍삼 크림 치즈롤 삼마이스터 한방 삼계탕 육수

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

삼마이스터 홍삼 크림 치즈롤

- 인삼정과 속에 크림치즈와 호두를 넣은 디저트 제품
- 검붉은 인삼정과 칼라이미지를 밝고 맛있는 색감으로 개선

삼마이스터 한방 삼계탕 육수

- 한방 속재료를 액상 육수화하여 간편함과 번거로움을 해소한 제품
- 다양한 탕요리, 국요리 등 간편하게 사용할 수 있는 액상형 제품

Sammeister Red Ginseng Cream Cheese Roll

- A dessert product containing cream cheese and walnuts inside ginseng extract.
- Improved dark red ginseng extract and color image to bright and delicious colors

Sammeister Oriental Medicine Samgyetang Broth

- A simple, hassle-free product made with liquidized herbal ingredients.
- Liquid product that can be easily used for various stews, soups, etc.

삼Meister红参奶油芝士卷

- 人蔘蜜饯中加入奶油奶酪和核桃的甜点产品
- 将黑红色人蔘蜜饯的色彩形象改善为明亮美味的色彩

삼Meister韩方参鸡汤肉汤

- 将韩方内部材料液态肉汤化, 消除简便和麻烦的产品
- 各种汤料理等可以简单使用的液体型产品。

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 홍삼크림치즈롤 : 1box(20g x 9개입), 1box(20g x 12개입)
- 삼계탕육수 set : 600ml x 3pack
- Sammeister Red Ginseng Cream Cheese Roll : 1box(20g x 9pcs), 1box(20g x 12pcs)
- Sammeister Oriental Medicine Samgyetang Broth : 600ml x 3pack
- 红参奶油奶酪卷 : 1箱(20克 x 9个), 1箱(20克 x 12个)
- 参鸡汤醋肉 SET : 600ml x 3包



대표번호 : 041-753-1551
충남 금산군 금산읍 중와정길8
8, Jungwajeong-gil, Geumsan-eup, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea

(주) 천부

Cheonbu.co.ltd

고객들에게 최고의 상품을 제공하기 위해 언제나 노력합니다. 원료재배에서 제조, 생산에 이르기까지 농부가 직접 기르고, 농부가 직접 만듭니다.

We always strive to provide our customers with the best products. From raw material cultivation to manufacturing and production, it is grown by farmers and made by farmers themselves.

总是努力为顾客提供最好的商品。从原料种植到制造、生产, 由农夫自养、农夫 亲自制作。

한끼여유(블루베리맛, 자색고구마맛)

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 다이어트 식사대용 홍삼팽화 단백질 셰이크 간편섭취 제품
- 홍삼의 쓴맛과 곡물류 및 콩류의 비릿한 맛과 소화율을 개선
- 블루베리맛, 자색고구마맛 등 두 가지 맛
- Diet meal replacement puffed red ginseng protein shake easy to consume product
- Improves the bitter taste of red ginseng and the fishy taste and digestibility of grains and legumes.
- Two flavors including blueberry and purple sweet potato
- 代替减肥餐的红参膨化蛋白质奶昔简便摄取产品
- 改善红参的苦味和谷物及豆类的腥味和消化率
- 蓝莓味、紫薯味等两种口味

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 40g x 1bottle x 6개입
- 40g x 1bottle x 6pcs
- 40克 x 1瓶 x 6个



대표번호 : 041-753-5055
충남 금산군 금산읍 상영처길14
14, Sangyeongcheo-gil, Geumsan-eup, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



홍삼천하

Korea Ginseng Hongsamcheonha 红参世界

자연과 가장 가까이, 자연을 향합니다.
 홍삼 그 이상의 가치, 선물 그 이상의 감동.
 할아버지와 아버지의 인삼농사의 경험을 바탕으로 그의 고향 금산에서, 인삼을 홍삼으로 가공 후 다양한 홍삼제품으로 만들고 있습니다.
 온전한 홍삼 그대로를 담고 아이의 부모로 아이들이 살아갈 환경을 생각하며 더욱 자연과 가까운, 친환경 패키징과 자연의 먹거리로만 구성된 홍삼제품을 만들고자 노력하고 있습니다.
 홍삼차와 홍삼절편은 그런 노력과 가치를 더욱 더 담은 제품으로 해외시장에서 먼저 알아봐주시는 제품입니다.

Closest to nature, heading toward nature.
 More value than red ginseng, more emotion than a gift.
 Based on his grandfather and father's ginseng farming experience, he processes ginseng into red ginseng and makes various red ginseng products in his hometown Geumsan. We strive to create red ginseng products that contain intact red ginseng and are closer to nature, with eco-friendly packaging and only natural foods, while considering the environment in which our children will live. Red ginseng tea and red ginseng pounded rice cake are products that further embody these efforts and values, and have been recognized by overseas markets first.

最接近自然, 面向自然。
 超越红参的价值, 超越礼物的感动。
 根据爷爷和爸爸种植人参与的经验, 在他的家乡锦山, 将人参加工成红参后, 制成各种红参产品。将完整的红参原封不动地展现出来, 作为孩子的父母, 考虑到孩子们的生活环境, 正在努力制作更加接近自然的、只由环保包装和自然的食物组成的红参产品。红参茶和红参切片是包含这种努力和价值的产品, 是海外市场首先了解的产品。

감성홍삼차(티 컬렉션/오홀)

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 다양한 맛의 블렌디드 홍삼차 9종 티 컬렉션 제품
- 감성적인 일러스트 활용한 패키지 박스 및 파우치 구성
- 친환경(PLA티백, PROTEGO원단 사용) 포장 패키지 제품
- 9 types of blended red ginseng teas in various flavors tea collection products
- Package box and pouch composition using emotional illustrations
- Eco-friendly (PLA tea bag, PROTEGO fabric used) packaging package product
- 多种口味的混合红参茶 9种 茶系列 产品
- 利用感性插图的包装盒及化妆包构成
- 环保 (PLA茶包, 使用PROTEGO面料)包装套装产品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 더 딥 블랙 The Deep Black 4.5g(1.56g × 3EA)
- 더 로즈 블러썸 THE ROSE BLOSSOM 4.8g(1.6g × 3EA)
- 위숲 속 바람길 Windy path in the forest above 树从中风路 5.1g(1.7g × 3EA)
- 깊은 밤 달 가득 deep night full of moon 深夜, 满月 5.1g(1.7g × 3EA)
- 산벚꽃 사과꽃향기 The scent of wild cherry blossoms and apple blossoms 山樱花 苹果花香 5.7g(1.9g × 3EA)
- 영생학 석사과정 Master's Program in Eternal Life 永生学硕士课程 5.1g (1.7g × 3EA)
- 노랑노랑 제주랑 NorangNorang JEJUrang 6.6g(2.2g × 3EA)
- 더 아름다운 금산 A more beautiful Geumsan 更美丽的锦山 6g(2g × 3EA)
- 에너지 차올라 Energy fills up 充满活力 6.6g(2.2g × 3EA)



대표번호 : 070-8851-4007
 충남 금산군 금산읍 금산천2길 57
 57, Geumsancheon 2-gil, Geumsan-eup, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea

이서방네 홍삼 방앗간

Iseobangne Red Ginseng Mill
 Iseobangne 李女孀家的红参磨坊

십여년간 떡제조 급식 납품업체 경험을 가진 대표 떡제조업을 오랜 기간 해온 이서방네 홍삼은 건강기능 식품이 아닌 떡으로 개발한 일반식품으로 탄생, 홍삼음료 업종추가 후 홍삼액을 직접 가공하게 되면서 홍떡삼떡에 필요한 모든 재료를 직접 관리 후 고객에게 맞춤형 3가지 상품 개발. 앞으로도 고객에게 편리한 제품을 만들기위해 이서방네 홍삼방앗간은 계속 노력할 것입니다.

Iseobangne Red Ginseng Mill, a representative rice cake maker with decades of experience as a food supplier, was born as a general food developed from rice cake, not a health food. After adding the red ginseng beverage industry, we processed our own red ginseng liquid and managed all the ingredients needed for Hongtteok Samtteok. We develop customized products while processing all the ingredients ourselves. With the three products developed through the ginseng product improvement project, Iseobangne Red Ginseng Mill will continue to strive to create products that are convenient for customers.

拥有十多年糕点制作供餐企业经验的代表糕点制作业, 长期从事的李女孀家的红参磨坊诞生了用糕点开发的普通食品, 而不是健康功能食品。增加红参饮料行业后直接加工红参液的同时直接管理红糕参糕所需的所有材料亲自加工所有材料, 开发适合顾客的商品, 李女孀家的红参磨坊将继续努力, 通过人参产品改进项目开发的产品, 为顾客创造方便顾客的便利。

온가족 면역지킴이 "홍떡삼떡"

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 한뿌리 세척 인삼을 상품화
- 홍삼절편을 가미 건강한 간식(약밥)으로 개선
- 별모양제형의 쓰지않은 어린이 영양간식 홍삼별떡 개선
- 조합세트, 개별상품으로 구성
- Commercialization of Hanppuri washed ginseng
- Improved into a healthy snack(yakbap) with red ginseng slices
- Improvement of red ginseng star rice cake, star-shaped nutritional snack for children
- Consists of combination set and individual products
- 清洗单根的人参商品化
- 清添加红参切片, 改善为健康的零食(营养糕)
- 改善的星形剂型的不苦儿童营养零食红参星糕
- 组合套装, 由个别商品构成

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 뿌리 세척 인삼(개별포장) : 30g 내외 / 10개입
- 홍삼약밥 : 50g 내외 / 20개입
- 홍삼별떡 : 200g내외 / 10개입
- Root washed ginseng(individually packaged): Approximately 30g / 10pieces
- Red ginseng medicinal rice : approximately 50g / 20pieces
- Red ginseng star rice cake : around 200g / 10pieces
- 洗净的根参(个别包装): 30克左右 / 10个
- 红参营养糕 : 50克左右 / 20个
- 红参星糕 : 200克左右 / 10个



대표번호 : 041-753-3009
 충남 금산군 제원면 제원로 17
 17, Jewon-ro, Jewon-myeon, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



농업회사법인 (주)청정인삼

Cheong Jeong Insam Co., LTD 清淨人蔘

저희 청정인삼은 고려인삼의 종주지, 대한민국 금산에 있는 고려인삼을 제조하는 전문 기업입니다.

수삼 및 백삼, 홍삼, 흑삼 등 여러 종류의 원료를 생산하고, 그 원료들을 이용하여 다양한 제품개발을 통해 고객의 건강과 행복을 높이고자 노력하고 있습니다. 2003년, 최초 회사 설립 후 GMP 지정, HACCP, ISO 22000 및 Hallal 인증 등을 통해 꾸준한 연구개발과 품질관리로 식품안전경영을 실현해 왔습니다. 당사는 '정직'을 바탕으로 출발하여 고객들에게 '신뢰와 믿음'을 드리는 기업으로 더욱 성장해 나갈 것을 약속드립니다.

Our Clean Ginseng is a company specializing in manufacturing Korean ginseng located in Geumsan, Korea, the original home of Korean ginseng.

We produce various types of raw materials such as fresh ginseng, white ginseng, red ginseng, and black ginseng, and strive to improve the health and happiness of our customers by developing various products using those raw materials.

Since the company was first established in 2003, we have realized food safety management through continuous research and development and quality control through GMP designation, HACCP, ISO 22000, and Hallal certification.

We promise to start out based on 'honesty' and grow further into a company that provides 'trust and confidence' to our customers.

我们纯净人参是高丽人参的宗主地, 是韩国锦山的高丽人参制造专门企业。生产水参及白参、红参、黑参等多种原料, 利用这些原料开发多种产品, 努力提高顾客的健康和幸福感。2003年公司成立后, 通过GMP指定、HACCP、ISO22000和Hallal认证等, 不断研发和质量控制, 实现了食品安全经营。我公司承诺以“正直”为基础出发, 进一步成长为给顾客“信任和相信”的企业。

홍삼발효 콤부차 / 청정삼 홍삼분말

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

홍삼발효콤부차

- 엄선된 홍삼분말과 보성녹차를 발효시킨 콤부차분말을 융합한 제품
- 레몬맛 베이스로 탄산의 청량함과 연한 홍삼맛이 조화로운 제품

청정삼 홍삼분말

- 엄선된 6년근 홍삼분말 100%의 선물용, 수출용 제품

Korean Red Ginseng & Kombucha

- A product that combines carefully selected red ginseng powder and kombucha powder fermented from Boseong green tea.
- A lemony base that blends the refreshment of soda with the mild flavor of red ginseng.

Korean Red Ginseng Powder

- Gift and export products made of 100% carefully selected 6-year-old red ginseng powder

红参发酵康普茶

- 精制红参粉与宝城绿茶发酵而成的康普茶粉融合产品。
- 柠檬味打底, 碳酸的清涼和淡红参味相协调的产品

纯净参 红参粉

- 精制的6年根红参粉100%的礼品用、出口用产品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 홍삼발효콤부차 : 100g(5g x 20포)
- 청정삼 홍삼분말 : 300g(300g x 1개입)
- Korean Red Ginseng & Kombucha : 100g(5g x 20 packets)
- Korean Red Ginseng Powder: 300g (300g x 1 piece)
- 红参发酵康普茶 : 100克(5克 x 20包)
- 纯净参 红参粉 : 300克 (300克x 1个)



대표번호 : 041-752-7103

충남 금산군 금산읍 외정길 58
58, Wajeong-gil, Geumsan-eup, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



삼이야푸드

Samiya Food SAMIYA 食品

삼이야는 인삼으로 만든 모든 식품과 음료라는 뜻으로 “나 인삼이야” 라는 당당함과 정직함을 담았습니다.

당당하고 정직한만큼 깨끗한 환경에서 양질의 제품을 만들기 위해 항상 최선을 다하겠습니다.

Samiya refers to all foods and drinks made from ginseng, and contains the confidence and honesty of “I am ginseng.”

We will always do our best to make quality products in a clean environment as much as we are proud and honest.

"SAMIYA"意为用人参制作的所有食品和饮料, 包含了“我是人参”的堂堂正正和正直。我会一直努力在干净的环境下制造出优质的产品。

홍미락(홍삼의 붉은 에너지를 즐기다)

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 식이섬유(난소화성말토덱스트린)와 천연당(자일리톨)을 넣어 건강한 단맛으로 인삼의 식감은 살리고 단맛은 개선한 스틱형 제품
- 전략적 동남아 수출용 제품으로서 타우린을 첨가한 제품
- A stick-type product that preserves the texture of ginseng and improves the sweetness with healthy sweetness by adding dietary fiber(indigestible maltodextrin) and natural sugar(xylitol).
- A product containing taurine as a strategic export product to Southeast Asia.
- 加入膳食纤维(难消化麦芽糊精)和天然糖(木糖醇), 以健康的甜味保留人参的口感, 改善甜味的棒状产品
- 作为战略性东南亚出口产品, 添加了牛磺酸的产品。

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 20g x 30개입
- 20g x 30 pieces
- 20克 x 30个



삼이야푸드

대표번호 : 041-751-4790

충남 금산군 금산읍 비선길 20
20, Biseon-gil, Geumsan-eup, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



토지홍삼

TG Red Ginseng 东寺红参

토지홍삼은 청정금산에서 3대를 이어 인삼과 특용 작물을 재배하고 있습니다. 직접 재배한 안전한 농산물을 이용해 관련된 제품을 제조·가공하고 있습니다. 정직과 신뢰를 바탕으로 우수한 품질의 제품으로 고객 건강을 최우선으로 생각하고 있습니다.

TG Red Ginseng has been growing ginseng and specialty crops for three generations in Geumsan. We manufacture and process related products using safe agricultural products grown by ourselves. Based on honesty and trust, we provide excellent quality based on honesty and trust, we prioritize customer health.

土地红参在清静锦山三代连片种植人参和专用作物。利用直接培植的安全农产品制造、加工相关产品。以正直和信赖为基础的优质产品 把顾客的健康放在第一位。

홍삼정캡슐

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 농축액 형태에서 연질캡슐 형태로 개선한 건강기능 식품
- 젊은 층과 외국인 대상의 홍삼고유의 쓴맛과 향을 개선한 제품
- Health functional food improved from concentrate form to soft capsule form
- A product that improves the bitter taste and aroma of red ginseng for young people and foreigners.
- 从浓缩液形态改善为软胶囊形态的健康功能食品
- 为年轻层和外国人对象改善红参固有苦味和香气的产品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 500mg x 60캡슐 x 2box
- 500mg x 60 capsules x 2box
- 500mg x 60胶囊 x 2箱



대표번호 : 041-751-3385
 충남 금산군 금성면 오룡1길 27-10
 27-10, Oryong 1-gil, Geumseong-myeon, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



금산인삼협동조합

Geumsan Ginseng Cooperative

고려인삼의 종주지 금산에서 경작-생산-가공 유통을 하는 직거래 조합으로서, 농림축산식품부로부터 사업자인증을 받은 농촌융복합산업 인증경영체입니다. 특어난, 독창성을 가지고 맛과 향, 유효성분을 그대로 살린 차별화된 제품을 생산합니다

It is a direct trading association that engages in cultivation, production, processing and distribution in Geumsan, the birthplace of Korean ginseng, and is a rural convergence industry certified management body that has received business certification from the Ministry of Agriculture, Food and Rural Affairs.

We produce differentiated products that preserve the taste, aroma, and active ingredients with patented originality.

在高丽人参的宗主地金山进行 耕作-生产-加工 流通的 直销组合,是获得农林畜产食品部事业者认证的农村融合复合产业认证经营体。生产具有专利性和独创性的原封不动保留味道、香气、有效成分的差别化产品。

리얼진 홍삼칩

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 인삼과 홍삼의 건강하고 맛있는 원물간식
- 수삼 한 뿌리를 그대로, 시즈닝 칩 제형으로 개선
- 식감이 바삭하고 쓴맛 보다는 씹을수록 단맛이 남
- 인삼 한 뿌리를 세미, 중미, 동체로 구분하여 상품화한 제품
- Healthy and delicious raw food snack made from ginseng and red ginseng
- Fresh ginseng root intact, improved into seasoned chip formulation
- The texture is crispy and the more you chew, the sweeter it becomes rather than the bitter taste.
- A product commercialized by dividing a single ginseng root into fine, medium, and whole parts.
- 人参和红参的健康美味原物零食
- 将水参根原封不动地改善为调料片剂型
- 口感酥脆, 越嚼越甜, 而不是苦味
- 将一根人参分为细尾、中尾、 躯干进行商品化的产品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 10g / 15g / 20g / 30g



대표번호 : 041-751-0989
 충남 금산군 금산읍 인삼약초로 48-2
 48-2, Insamyakcho-ro, Geumsan-eup, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



진산사이언스

Jinsan Science

삼광백작소 사업시작해 2세대경영으로 삼별식품 법인설립, 식품제조업시작하고 2011년에 사명을 진산사이언스로 변경, 생산공장신축과 특허출원, 일본수출을 이뤘다. GAP인증과 특허출원 및 건강기능 식품제조업허가를 받아 베트남수출을 시작했다. FDA공장등록·HACCP인증·생산시설증설 해 미국 수출 시작 후 우리함께비타 신제품출시했다.

Starting the Samkwang Baekjakso business, the second generation of management established Sambyeol Food Corporation, started food manufacturing, changed the company name to Jinsan Science in 2011, built a new production plant, applied for a patent, and exported to Japan. After receiving GAP certification, patent application, and health functional food manufacturing license, we began exporting to Vietnam.

After registering the FDA factory, obtaining HACCP certification, and expanding production facilities, we began exporting to the U.S. and launched a new product called Together Vita.

三光白作厂开始事业,以第二代经营设立三别食品法人,食品制造业开始,2011年更名为 JINSAN SCIENCE,实现了生产工厂的新建、专利申请和日本出口。获得GAP认证和专利申请及保健食品制造业许可后,开始向越南出口。FDA工厂注册、HACCP认证、增设生产设施,开始出口美国后上市了新产品“我们一起VITA”。

우리함께비타

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 미네랄과 비타민, 오렌지의 상큼함으로 홍삼쓴맛을 개선
- 포장 단위 편리성과 휴대성을 개선한 스틱형 액상 제품
- Improves the bitter taste of red ginseng with minerals, vitamins, and the freshness of orange.
- Stick-type liquid product with improved packaging convenience and portability
- 矿物质和维生素、橙子的清爽改善红参的苦味
- 改善包装单位便利性和便携性的棒状液体产品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 15g x 30개입
- 15g x 30 pieces
- 15克 x 30个



대표번호 : 041-751-3698

충남 금산군 군북면 송림길 167번지
167, Songnim-gil, Gunbuk-myeon, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea

백년가족인삼

Baeknyeon Family Ginseng 白莲家族人参

경작-유통을 원스톱방식으로 운영하며 직접 농사지은 고품질 원료를 아낌없이 듬뿍 넣었습니다.

온라인상에서는 세척인삼 전문센터를 운영하며 고급 원료를 트렌드에 맞는 신상품 출시로 삼돌이인삼(브랜드명)만의 PB상품 개발에 노력을 기울이고 있습니다. 운영 4년째, 해마다 매출액이 2배씩 증가하는 노력으로 금산인삼의 우수성을 누구보다 잘 알고 있기에 널리 알리는데 좋은 상품을 개발하고자 합니다.

We operate cultivation and distribution in a one-stop manner, and we generously add high-quality raw materials from our own farming.

We operate a washed ginseng specialty center online and are making efforts to develop PB products unique to Samdori Ginseng (brand name) by launching new products that match trends using high-quality raw materials. In our 4th year of operation, we have made efforts to double our sales every year. We know the excellence of Geumsan ginseng better than anyone else, so we plan to develop good products to promote it widely.

以一站式的方式运营耕作-流通,毫不吝啬地加入了亲自耕种的高品质原料。网上运营洗涤人参专门中心,推出高级原料符合潮流的新产品,努力开发SAMDOLYI人参(品牌名)独有的PB商品。运营第4年,通过每年销售额增加2倍的努力,比任何人都了解金山人参的优秀性,因此想开发出能够广泛宣传的好商品。



면역여심(홍삼&글루타치온)

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 피부 면역력 강화를 위한 글루타치온 활용 젤리형 포션 제품
- Jelly-type potion product using glutathione to strengthen skin immunity
- 强化皮肤免疫力的谷胱甘肽活用 果冻型 商品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 1box(20g x 30개입)
- 1box(20g x 30 pieces)
- 1箱(20克 x 30个)



대표번호 : 041-754-4775

충남 금산군 제원면 인삼로 399
399, Insam-ro, Jewon-myeon, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



한국흑삼공사

BLACK Jinsang of Power 韩国黑参公社

고려인삼 천년(千年)의 비법에 정성을 더하다.

흑관장은 1500년 역사 인삼재배지 금산에서 '어머니 정성 그대로' 구중구포 제조방식으로 만들어집니다.

HACCP 인증 및 국제 표준 ISO 인증을 획득한 생산지에서 제조하여 믿고 드실 수 있습니다.

Black Guanjang is made in Geumsan, a 1500-year-old ginseng growing region, using the 'mother's care' method of steaming and drying nine times. It is manufactured in a production center that has obtained HACCP certification and international standard ISO certification, so you can trust it.

黑官庄是在拥有1500年历史的人参种植地锦山,采用"如母亲般真诚地心意"的九蒸九曝的方式制作而成。在获得HACCP认证和国际标准ISO认证的生产地制造,可以放心食用。

흑관원

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 흑삼과 우슬, 보스웰리아 등의 소재 융합 제품
- 포장 단위 편리성과 휴대성을 개선한 스틱형 제품
- A product that combines ingredients such as black ginseng, ginseng, and boswellia
- Stick-type product with improved packaging convenience and portability
- 黑参、牛膝、乳香等材料融合产品
- 改善包装单位的便利性和便携性的棒状产品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 30g x 30포 x 2box
- 30g x 30 packets x 2 boxes
- 30g x 30包 x 2箱

대표번호 : 041-751-1223

충남 금산군 남일면 하초현1길10

10, Hachohyeon 1-gil, Namil-myeon, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



일취월장

IL.CHI.WELL.JANG 日就月將

전통의 인삼, 장류 식품, 청국장(방법특허 취득제품)을 기반으로 다품종 고품질 생산시스템을 설계하며 일류 기업화 도전장을 내밀고 있는 '일취월장 바이오푸드 농업법인'입니다.

일취월장 바이오푸드 농업법인은 장류 미생물 연구개발을 기반으로 청국장류에 인삼, 홍삼, 약초가 가미된 융합형 기능성 Food Tech (음식,식품)등 소규모 기술 개발에 내실을 기하고 있습니다.

'IL.CHI.WELL.JANG Biofood Agricultural Corporation' is taking on the challenge of becoming a first-class company by designing a multi-product, high-quality production system based on traditional ginseng, fermented soybean paste, and fermented soybean paste.

Based on the research and development of soybean paste microorganisms, IL.CHI.WELL.JANG Biofood Agricultural Corporation is committed to developing small-scale technologies such as convergence functional food tech that combines cheonggukjang with ginseng, red ginseng, and medicinal herbs.

以传统的人参、酱类食品、清国酱为基础,设计多品种、高品质的生产体系,向一流企业化发起挑战的"日就月将生物食品农业法人"。日就月将生物食品农业法人,在酱类微生物研发的基础上,扎实发展在清国酱类中添加人参、红参、草药等的融合型功能性Food Tech(食物、食品)等小技术。

홍삼k나또 3종

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

- 홍삼청과 나또의 융합 제품
- 맛과 향을 상호보완 섭취가 용이한 제품으로 개선
- A fusion product of red ginseng extract and natto
- Improving the taste and aroma into a product that complements each other and is easy to consume
- 红参青和纳豆的融合产品
- 改善为味道和香味相互补充摄取方便的产品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 홍삼k나또분 골드사포닌(분말형) : 200g x 2개
- 홍삼k나또청 사포닌 뷰티(반고형) : 240g x 2개
- 홍삼k나또의힘(力)바이오사포닌 플러스(스틱형) : 10g x 30포 x 2box
- Red ginseng k-natto powder gold saponin(powder type) : 200g x 2
- Red Ginseng K Natto Green Saponin Beauty(semi-solid) : 240g x 2
- Red Ginseng K Natto Power Bio Saponin Plus(Stick Type) : 10g x 30packets x 2boxes
- 红参K纳豆粉 黄金皂苷(粉末形) : 200克 x 2个
- 红参K纳豆青 皂苷 美容(半固形) : 240克 x 2个
- 红参k纳豆的力量 生物皂苷Plus(棒状) : 10克 x 30包 x 2箱



대표번호 : 041-751-1750

충남 금산군 남일면 마장1길 20-3

20-3, Majang 1-gil, Namil-myeon, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea



파마코푸드

Pharmaco Food 医药食品

파마코푸드(Pharmacofood)는 20여년간 한방 소재 등 천연물을 이용하여 건강기능식품, 기능성화장품 원료 등을 연구해 온 약학박사가 직접 개발하고 생산하는 회사로 개인 또는 기업의 니즈에 따라 소량 생산이 가능하다. 주로 한방 소재를 이용한 제품 개발을 하고 있으며, 쌍화탕, 경옥고, 공진단 등 전통 한약처방의 식품화를 진행하고 있다. 홍삼의 Rg3 증강 특허 등 다수의 특허를 보유하고 있다.

Pharmacofood is a company developed and produced by a doctor of pharmacy who has been researching health functional foods and functional cosmetics raw materials using natural products such as oriental medicine materials for over 20 years. Small quantity production is possible according to the needs of individuals or companies. We are mainly developing products using oriental medicine materials and are in the process of converting traditional oriental medicine prescriptions such as Ssanghwatang, Gyeongokgo, and Gongjindan into foods. It holds numerous patents, including the Rg3 enhancement patent for red ginseng.

Pharmacofood는 20多年来一直利用韩方材料等天然物, 研究健康功能食品、功能性化妆品原料等的药博士亲自开发和生产的公司、功能性化妆品原料等的公司, 可以根据个人或企业的需求少量生产。主要利用韩方材料开发产品, 开展双和汤、琼玉膏、拱辰丹等传统中药处方食品化。拥有红参的Rg3增强专利等多数专利。

최가 라떼 홍삼 / 최가 홍삼 라떼

상품소개 | Product introduction | 商品介绍

최가 라떼 홍삼 : 홍삼청의 표준화로 소비자의 편의성 개선 액상스틱

최가 홍삼 라떼 : 홍삼청을 분말화 하여 커피믹스처럼 음용개선 분말스틱 제품

Choi's Latte Red Ginseng : Liquid stick to improve consumer convenience through standardization of red ginseng extract

Choi's Red Ginseng Latte : A powder stick product that improves drinking like a coffee mix by powdering red ginseng extract

- 崔家 拿铁 红参 : 红参青的标准化, 改善消费者便利性的液体棒
- 崔家 拿铁 红参 : 将红参青粉末化, 像速溶咖啡一样改善饮用的粉末棒产品

상품구성 | Product composition | 商品构成

- 최가 라떼 홍삼 1box(25ml x 30포)
- 최가 홍삼 라떼 1box(20g x 30포)
- Choi's Latte Red Ginseng 1 box(25ml x 30 packets)
- 1 box of Choi's Red Ginseng Latte(20g x 30 packets)
- 崔家 拿铁 红参 1箱(25ml x 30包)
- 崔家 拿铁 红参(20克 x 30包)

대표번호 : 041-751-9717

충남 금산읍 하영처길29-27

29-27, Haeongcheo-gil, Geumsan-eup, Geumsan-gun, Chungcheongnam-do, Republic of Korea

K-INSAM
KOREA GEUMSAN INSAM